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Besluitenlijst van de openbare vergadering van gecombineerde vergadering van de commissies RUIMTE & 

ECONOMIE en MENS & MAATSCHAPPIJ. 

 

Op: 12 oktober 2011 

Aanvang: 19:30 uur 

Locatie: de raadszaal van het gemeentehuis 

 

Aanwezig:   C.A.M. Korst - Dingemans  voorzitter 

 

    J.H.F. Weerdenburg   lid 

   J.W. Boluijt    lid 

   Van Zundert    lid 

   J.W.M. de Jong    lid 

   W.A.M. Baartmans   lid 

   D. Abresch    lid 

   W.J. Van den Berge   lid 

   G.G de Neve    lid 

  L.C.M. Baselier    lid 

   J.L. van Eijk     lid 

   P.W.A. Lepolder   lid 

   L.M.N. van Pelt    lid 

   L. Mees    lid 

   M.H.H.I Remery   lid 

   V.J. van den Bosch   lid 

    

 Voor R&E:    J.A.P. Veraart    lid 

    

   C.J.M. van Geel   wethouder 

   A.C.M.  van Kesteren   wethouder    

   P.J.H.M.  de Koning   wethouder 

   L.C.M. Heijmans   wethouder 

            

   E.P.M. van der Meer   griffier 

  

                       A.A.A.J. van Loon afdelingshoofd RO,      vergunningen 

en handhaving 

                       R. Bogers afdelingshoofd 

                       H.J. Keur Beleidsmedewerker maatschappelijke 

ontwikkeling (MO) 

                       N.J. Reijngoudt  afdelingshoofd MO  

   M. Beens    beleidsmedewerker MO 

   P. van de Sande   medewerker recreatie en toerisme 

     

                

Afwezig :   - 

    

Pers:      3 personen 

Publieke tribune:                 18 personen  
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AGENDA: 

1. Opening  

Mevrouw Korst heet iedereen van harte welkom.  

 

2. Vaststellen agenda 

De besluitenlijst van de commissie M&M van 12 september wordt toegevoegd. 

De heer De Neve vraagt om een gecombineerde vergadering aan te geven in de uitnodiging. Mevrouw 

Baselier sluit zich hierbij aan. De voorzitter vraagt of de rondvraag van M&M na punt 7 mag. Mevrouw 

Baartmans geeft aan dat zij één rondvraag heeft voorbereid.   

 

3. Inspreekrecht publiek 

De heer de Neve maakt gebruik van het spreekrecht over agendapunt 10. Over dit punt spreekt de 

heer Tonissen tevens in. De heer Akkermans spreekt hier tevens over in. De heer Schot spreekt in 

over de reclamebelasting, hij is het hier niet mee eens. De heer Van Pelt stelt de heer Schot een 

vraag. De heer Schot geeft aan dat hij elders informatie heeft ingewonnen. Mevrouw Baartmans stelt 

tevens een vraag. De heer Schot geeft aan dat er op de vergaderingen van de ondernemers een 

slechte opkomst is. Mevrouw van der Velden spreekt tevens in over de reclamebelasting. Zij vraagt om 

vrijstelling voor de zorgsector.  

 

4. Vaststellen besluitenlijst van de openbare vergadering van de commissie  

 Ruimte & Economie van 14 en 26 september 2011 

 Mens en maatschappij van 12 september.  

akkoord. 

 

De voorzitter  geeft het woord aan dat de heer De Neve   

De heer de Neve heeft een aantal opmerkingen doorgegeven voor de besluitenlijst van de commissie 

van 14 september:  

De Neve geeft aan deze voor te kunnen lezen. 

Mevrouw Baselier  wil eerst kennis kunnen nemen van de tekst.  

De Neve  leest dit voor.  

Mevrouw Baartmans  vindt het geen woordelijk verslag.  

 

De besluitenlijst wordt aangepast en opnieuw aan de commissie aangeboden. 

Wordt niet vastgesteld. Door naar de volgende vergadering. 

 

Ruimte en economie van 26 september. 

De heer Veraart toevoegen aan de aanwezigenlijst.  

akkoord. 

  

5. Ingekomen stukken en mededelingen 

Ingek. stuk nr. 1: mevrouw Abresch de heer van Geel  

 

Ingek. stuk nr. 3 en 4: De heer Remery wil dit agenderen voor de komende commissie. Mevrouw 

Lepolder sluit zich hierbij aan. Mevrouw Baselier ook. Mevrouw Abresch bewaart haar vragen voor de 

commissie. De heer Van Geel geeft antwoord.  

 

Ingek. stuk nr. 5: De heer Remery wil de kostenbesparing weten. De heer Van Kesteren geeft aan dat 

er naar 1 januari 2014 toe nu nog geen kostenbesparing bekend is.  

 

Ingek. stuk 7: Mevrouw Baartmans vraagt naar de data van de rapporten. De heer Weerdenburg wil 

weten hoe dit zit. De heer Remery vraagt of er nog een ‘Steenbergs’ rapport bestaat. Wethouder de 

Koning geeft aan dat er ten eerste tijd nodig was voor een update en dat er meerder gemeenten bij 

betrokken waren. Het rapport lijkt zijn doel te dienen. De heer Remery ziet het rapport anders. De heer  
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Weerdenburg vraagt om het in januari op de agenda te plaatsen. Mevrouw Baartmans vraagt 

nogmaals naar het rapport. Wethouder de Koning legt het nogmaals uit.  

 

Medelingen 

Wethouder Heijmans geeft aan dat er een vraag is ingediend door DOOR! met betrekking tot het 

duurzaam veilig inrichten over de Molendijk. De Molendijk heeft de aandacht van de wethouder. In 

januari wordt daar verder over gebrainstormd. 

 

De voorzitter  vraagt om de behoefte naar een voorlichting van RWS omtrent de rapporten over de 

Waterberging Volkerak-Zoommeer: De heer De Neve is akkoord maar het dient in tijd afgebakend te 

worden.  De heer Van Zundert steunt dit.  

 

6. Combinatiefuncties 

Eerste termijn 

De voorzitter geeft een inleiding. De heer De Neve is niet akkoord, als het klapt wie betaald de kosten 

dan? Mevrouw Baselier acht hetzelfde risico aanwezig. De heer Van Pelt ziet het als een stimulans, hij 

verzoekt om aansluiting bij het platvorm kunst en cultuur. De heer Remery acht het een goed plan en 

stelt nog een aantal aanvullende vragen. De heer Boluijt is van mening dat het een goede zaak is.  

Mevrouw De Jong wil graag weten hoe het na 2012 verder gaat.  Mevrouw Abresch het lijkt een mooi 

voorstel. Maar zij heeft er nog een aantal vragen over en vraagt hoe dit zich verhoudt t.o.v. de 

bezuinigingsopgave. Wat wordt er niet meer gedaan? De heer Van den Berge ondersteunt de 

gedachte en ziet hiermee een betere samenhang. Er zijn wel een aantal randvoorwaarden en doe dit 

dan voor de lange termijn. Wethouder de Koning krijgt het woord. Hij weet nog niet hoe het na 2012 

verder gaat met de provinciale en landelijke subsidie regeling. Hij geeft aan terug te komen bij de raad 

als er problemen komen omtrent de voortzetting. Wethouder Van Geel krijgt het woord over met name 

het jeugd en jongerenwerk binnen deze functies. Wethouder De Koning vervolgt het antwoord. De 

revenuen komen in alle kernen terug. Mevrouw Abresch herhaalt haar twee onbeantwoorde vragen. 

Mevrouw Baselier herhaalt tevens haar vraag. Wethouder De Koning geeft een antwoord op de 

vragen. Wethouder Van Geel geeft een antwoord op de vraag over de bibliotheek.   

 

Tweede termijn   

De heer Van den Berge stelt een vraag over pagina 3. Mevrouw Abresch stelt nog een tweetal vragen. 

Verhouding sport en cultuur zorgen over het wegvallen van de regeling. De heer Boluijt vraagt 

nogmaals of de commissie ook bereid is om na 2012 hierin te investeren. De heer Remery antwoord 

hier positief op. De heer Van Pelt vindt dit een goed plan maar wil geen carte blanche geven en wil 

een jaarlijkse evaluatie. Mevrouw Baselier ziet een meerwaarde. Maar wil wel weten of hier continuïteit 

in kan blijven. De heer de Koning geeft antwoord op de diverse vragen die gesteld zijn.   

 De heer Remery geeft aan waarom het een b-stuk wordt. 

  

 Dit stuk gaat als b(espreek) stuk naar de gemeenteraadsvergadering van 27 oktober. 

 

Rondvraag voor MM onderwerpen 

Mevrouw Baselier stelt drie vragen over de jongerenraad. De vragen worden schriftelijk beantwoord.  

Mevrouw Abresch stelt een vraag over het vrijkomende voetbalveld (SC Welberg) aan de Kapelaan 

Kockstraat en de toekomstige bestemming. Wethouder de Koning geeft aan met de dorpsraad 

hierover gesproken te hebben en dat het nu nog niet echt actueel is.  

  

7. Zevende evaluatie welstandsbeleidsplan 

De voorzitter geeft een korte inleiding. De heer Van den Berge vindt het een curieus document. Hij 

mist de leerpunten. Mevrouw Baartmans stoort zich aan het voorstel en stelt een aantal vragen. De 

heer Van Zundert geeft aan dat hij juist het stuk uitstekend vindt en stelt een vraag over AFC. De heer 

Weerdenburg acht de wijze waarop het stuk gesteld is ook niet gepast. De heer Mees heeft tevens 

moeite met de omschrijving karakteristiek. Hij zal nog een aantal schriftelijke vragen stellen.  
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Mevrouw Lepolder wil weinig regels met veel duidelijkheid. Het mag van haar nog verder gaan. 

Basiseisen in een bestemmingsplan. De heer Van den Bosch kan niet zomaar instemmen. Hij stoort 

zich aan het  

proces met betrekking tot de tot stand komen van de regels. De heer De Neve gaat akkoord. 

Wethouder Van Geel geeft aan dat dit een jaarlijks terugkerend ritueel is. De houten puien zijn niet 

meer houdbaar in het beleid. De heer Van den Berge geeft aan dat het oordeel in handen gesteld 

wordt van de welstandscommissie De heer Van Geel geeft aan dat die het college adviseert. De heer 

Van den Berge vraagt naar het AFC. Mevrouw Baartmans vraagt naar de monumenten. De heer Van 

den Berge wil graag een antwoord. Interruptie van de heer De Neve. De voorzitter geeft het woord aan 

wethouder Van Geel hij antwoord op de vraag van mevrouw Baartmans en op die van De heer Van 

den Berge. Wethouder Van Kesteren geeft een antwoord. Wethouder van Geel vult nog iets aan.   

 

A(kkoord)-stuk voor de gemeenteraadsvergadering van 27 oktober 2011 

 

8. Uitvoeringsprogramma recreatie en toerisme 

De heer Van den Bosch vindt dit een goede nota en stemt in. Mevrouw Lepolder stemt namens de 

VVD in. De heer Mees kan tevens akkoord gaan. De heer Weerdenburg is blij met het 

uitvoeringsprogramma. Hij is tevens akkoord. De heer Van Zundert is ook vol lof over het rapport. Hij 

stelt nog een aanvullende vraag over de financiën. De heer Van den Berge is tevens blij met het 

programma. Wethouder De Koning geeft aan dat er bewust voor een andere opzet is gekozen. Het valt 

niet allemaal financieel te plannen in meerjarenperspectief.  

 

 A(kkoord)-stuk voor de gemeenteraadsvergadering van 27 oktober 2011 

 

9. Uitvoeringsprogramma Stadhaven 

De voorzitter geeft een inleiding. De heer de Neve is niet voor dit voorstel. Hij is zeer gelukkig met de 

insprekers. De heer Van den Bosch geeft aan dat het een economisch probleem aanpakt en de 

ontwikkeling stimuleert. Hij vindt dat er aan allerlei bezwaren tegemoet wordt gekomen. De heer Van 

Pelt geeft aan dat dit aansluit bij het gedachtegoed van de VVD. Hij vindt het jammer dat een deel van 

de ondernemers zich afzijdig houdt. De heer Remery is van mening dat dit een groot project voor 

Steenbergen is. Er is overleg geweest met de sector en hij heeft nog een aantal vragen. De heer 

Weerdenburg geeft aan dat er al opgenomen is dat er vrijstelling verleent kan worden en vraagt of dit 

voor één van de insprekers zou kunnen gelden. De heer Van Zundert is van mening dat dit inderdaad 

een goede oplossing is en stelt nog een vraag. Mevrouw Baartmans acht de omschrijving van het 

onderwerp erg verhullend. Zij vraagt zich af of er naar ´de buren´ is gekeken. De ondernemers van de 

Kaaistraat zijn enthousiast, maar zij vraagt zich af ze het bedrag weten. De heer Van den Berge geeft 

aan dat hij ´solidariteit´ bespeurt. En vindt het uitgangspunt uitstekend.  

Wethouder van Kesteren geeft antwoord op de diverse gestelde vragen. Wethouder de Koning vraagt 

nu een principe uitspraak en in december komt de verordening naar de raad. Hij vraagt om goede 

informatie van de commissie om rekening mee te houden in het opstellen van de verordening.  

De heer De Neve is niet akkoord. De heer Remery herhaalt zijn vraag. Mevrouw Baartmans geeft aan 

dat er erg goed aangegeven dient te worden wat reclame is en vraagt om een prijs per m2. De heer 

Van den Berge De heer Van den Bosch vraagt nog om het woord. De heer Van den Berge 

interrumpeert. Wethouder de Koning geeft antwoord. De heer Van Zundert geeft aan dat differentiatie 

logisch lijkt. Mevrouw Baartmans interrumpeert. De heer de Koning sluit af.  

De heer Theuns geeft nog een aantal details. Hij is voor de belasting per m2. De heer Van Pelt niet 

voor differentiatie. Mevrouw Baartmans geeft aan wat er in Bergen op Zoom gerekend wordt. De heer 

Van Pelt interrumpeert. De heer Weerdenburg geeft aan voor differentiatie te zijn. De heer Remery 

adviseert naar de kosten baten te kijken.      

 

 A(kkoord)-stuk voor de gemeenteraadsvergadering van 27 oktober 2011  
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10. Verordening toeristenbelasting en verordening watertoeristenbelasting 

Eerste termijn 

De heer Van den Berge is voorstander van dit voorstel. Hij vraagt de wethouder waarom het deze 

naam heeft. Hij geeft aan de verordening zo scherp te laten zijn dat het doel bereikt wordt. Hij wil hier  

graag een aanscherping van. Mevrouw Baartmans stelt een aantal vragen die tevens gerelateerd zijn 

aan landelijk beleid op dit gebied.  

 

De heer Van Zundert vraagt of de raad kan bepalen wat er met de opbrengst van de belasting gedaan 

kan worden. De heer Boluijt stelt een aantal vragen. Hij acht de ondernemers de motor van de 

toeristische sector. De fractie is er nog niet uit of ze hier akkoord mee kunnen gaan. Hij heeft nog wel 

een aantal ´hoe´ vragen. Hij vraagt tevens naar de communicatie van het college, ook naar de raad.   

De heer Remery geeft aan dat er twee peilers zijn. Toeristen en migranten. Hij acht deze groepen niet 

gelijk. Hij is het niet eens met het voorstel. Hier staat ook geen product tegenover.  

Mevrouw Lepolder is uiterst kritisch. Zij is van mening dat dit alleen kan wanneer de opbrengst naar de 

sector gaat. De landelijke regeling afwachten is haar suggestie. De heer Van den Bosch kan nog geen 

ja of nee zeggen. Hij noemt een aantal voor en tegenargumenten. De heer De Neve is erg voor 

ondernemers en niet voor extra belasting voor deze ondernemers. De voorzitter vraagt of de 

vergadering afgerond wordt. Wethouder De Koning geeft het woord aan de heer Bogers voor het 

geven van een aantal antwoorden. Wethouder De Koning geeft antwoord op een aantal vragen.  

De raad gaat zelf over het besteden van de opbrengst.  

 

Tweede termijn 

De heer Van den Berge maakt nog een aantal opmerkingen. Hij vraagt om overleg met de branche 

over de liggelden om te komen tot een redelijke oplossing. Hij suggereert een convenant met de sector 

te sluiten. Mevrouw Baartmans geeft een nadere toelichting op haar standpunt zij is van mening dat er 

te weinig draagvlak is. Dat het communicatietraject te veel kost en dat er meerdere redenen zijn om 

het niet te doen. De heer Van Zundert  heeft hier nog standpunt over ingenomen. Hij neemt dit mee 

terug naar zijn fractie. De heer Boluijt ziet positieve elementen. Hij vindt wel dat hij te weinig weet over 

handhaving. De heer Remery is van mening dat er onvoldoende draagvlak is. Mevrouw Lepolder is 

tegen het voorstel. De heer Van den Bosch geeft aan dat zijn fractie er nog niet aan toe is. De heer De 

Neve kondigt aan tegen te stemmen in de raad. Wethouder De Koning geeft antwoord op een aantal 

vragen.  De heer Bogers vult het e.e.a. aan. Wethouder de Koning sluit de beantwoording af. De 

voorzitter vraagt hoe de commissie dit behandelt wenst te hebben. De heer Van den Berge stelt voor 

dit nog een maand te behandelen. Mevrouw Baartmans wil een vraag stellen. De voorzitter vraagt om 

een antwoord De heer Van Zundert stelt voor dit niet te behandelen in de raad. De heer Boluijt  heeft 

gevraagd  om uitstel De heer Remery pleit voor uitstel. Mevrouw Lepolder pleit voor latere 

behandeling. De heer Van den Bosch geeft aan dat een maand uitstel niet helpt. Nu niet behandelen. 

De heer De Neve geeft aan dat er afstel mag komen. Mevrouw Baartmans geeft aan De heer De Neve 

Mevrouw Baartmans. De voorzitter concludeert.     

 

 Dit stuk gaat niet naar de raad.  

 

11. Regionaal informatie en communicatiemodel 

De heer Remery is akkoord. De heer Van Pelt is tevens akkoord. De heer Van den Bosch geeft aan 

dat de structuur nu verandert is.  

 

12. Rondvraag 

Mevrouw Baartmans initiatiefvoorstel over een duurzaamheids lening voor de raad van oktober.  

Is het college bereid om de nacht van de nacht in te voeren. De wethouder neemt de vraag mee. 

De heer Boluijt vraagt of er al zichtbare resultaten zijn van het handhavingsbeleid in verband met het 

dubbel parkeren in de Kaaistraat. Hier komt tevens een schriftelijk antwoord op. 
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13. Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 23:10 uur.   

 

 Aldus besloten in de vergadering van 28 november 2011 voor wat betreft de onderwerpen met 

betrekking tot mens en maatschappij. 

   

  De griffier      De voorzitter 

 

 

  drs. E.P.M. van der Meer    C.G. Zijlmans 

 

 

 

 

 

 

 

 

Toezeggingen - Afspraken commissie Mens en Maatschappij 

 datum en agendapunt door onderwerp wanneer afgedaan 

1. 9 mei 2011 / 6 C.J.M Van Geel Halfjaarlijkse rapportage 

over voortgang Stichting 

SOM 

Ieder half jaar  

2. 11 april 2011 / 7 P. de Koning Nadere informatie 

september 2011 over 

overnachtingsbelasting 

September 2011 September 2011 

3. 11 april 2011 / 8 C.J.M van Geel Voorstel over bezuiniging 

peuterspeelzaalwerk 

September 2011 

Nieuwe planning: 

december 2011 

12092011 

 

4. 15 juni 2011/ 7 C.J.M van Geel Regionale samenwerking 

met Tholen bespreken in de 

algemene vergadering. 

  

5. 12 september 2011/6 C.J.M. van Geel Informatie m.b.t. de 

combinatiefuncties 

Oktober September 

6. 12 september 2011/10 C.J.M. van Geel Voortgang brede school 

(schriftelijk) 

  

 

Toezeggingen - Afspraken commissie Ruimte en Economie 

 datum en agendapunt Door onderwerp wanneer afgedaan 

1. 12 oktober 2011/12 Mevrouw 

Baartmans 

Participatie ´nacht van de 

nacht´ 

Schriftelijk  

2.  12 oktober 2011/12 De heer Boluijt Resultaten handhaving 

dubbel parkeren Kaaistraat 

Schriftelijk  

3. 15 juni 2011/5 Commissie Ingekomen stukken 5 en 8 

op commissie agenda van 

september 2011 

september september 

4. 15 juni 2011/15 Wethouder 

Heijmans 

Overleg met dorpsraad over 

herplant bomen Kruisland 

N.T.B.  

 

 

 


